
 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági 

Bizottságának 2022. november 22-én a Városháza emeleti kistermében 1500 órai kezdettel 
megtartott nyílt üléséről. 

 
Jelen vannak: 
 Tarsoly Imre bizottsági elnök 
 Kondek Zsolt bizottsági elnökhelyettes 
 Kutalik Márta bizottsági tag 
 Dr. Freili Géza bizottsági tag 
 Papp István bizottsági tag 
 
A meghívottak közül az ülésen jelen vannak:   
 dr. Kovács Éva jegyző 
 Lukács László aljegyző/jegyzői irodavezető 
 Csirmaz Andrea Hatvani Varázskapu Óvoda vezetője helyett 
 Kökény Ferenc Hatvany Lajos Közérdekű Muzeális Gyűjtemény 

igazgatója 
 Johancsik Mónika gazdálkodási irodavezető 
 Sármányné Őszi Krisztina Hatvani Vörösmarty téri Óvoda vezetője 
 Siraki Tamásné mb. osztályvezető 
 dr. Szilágyi Mária szervezési osztályvezető 
 Tóth Bettina Hatvani Brunszvik Teréz Óvoda mb. vezetője 
 Tompa Z. Mihály  VOKE Liszt Ferenc Művelődési Ház igazgatója 
 Valló Ede Grassalkovich Művelődési Ház igazgatója 
 Varga Zsuzsanna Ady Endre Könyvtár mb. igazgatója 
 Püspökiné Horváth Melinda jegyzőkönyvvezető 
 
Tarsoly Imre bizottsági elnök 
Köszöntötte a bizottság tagjait, és a meghívottakat. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes 
az 5 bizottsági tagból 5 fő jelen van. 
 
Elmondta, hogy a szervezeti és működési szabályzat rendelkezése szerint a jegyzőkönyv aláírására - 
az elnök mellett - 1 fő bizottsági tagot szükséges megválasztani. Javasolta, hogy a jegyzőkönyvet 
aláíró bizottsági tag Kondek Zsolt bizottsági elnökhelyettes legyen. Kérte a bizottságot, hogy 
szavazzanak a javaslatról. 
 
Az Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági Bizottság 4 igen szavazattal, nem szavazat nélkül, 1 
tartózkodással elfogadta Kondek Zsolt bizottsági elnökhelyettest a jegyzőkönyv aláírójaként. 
 
Tarsoly Imre bizottsági elnök 
Megkérdezte, hogy van-e valakinek a napirendre vonatkozóan más javaslata? Mivel nem volt, ezért 
kérte, hogy aki a napirendet elfogadja, igennel szavazzon. 
 
Az Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás 
nélkül a következő határozatot hozta: 
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224/2022. (XI. 22.) sz. oktatási, művelődési, sport és ifjúsági bizottsági határozat  
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága 2022. november 22-i ülésének napirendjét a következők szerint állapította meg:   
 

N A P I R E N D 
N y í l t  ü l é s: 
 

1. Előterjesztés Hatvan Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 25.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
2. Beszámoló az önkormányzat 2022. I-III. negyedévi gazdálkodásáról és annak teljesítéséről 

 
Előadó az 1-2. napirendi pontnál: Johancsik Mónika gazdálkodási irodavezető 

 
3. Előterjesztés a Hatvan város kulturális koncepciójának elfogadásáról 

 
4. Előterjesztés három hatvani óvoda pedagógiai programjának ellenőrzéséről 

 
5. Előterjesztés a Markovits Kálmán Városi Uszodában történő intézményi úszásoktatás 2023. 

évi költségeinek finanszírozásáról 
 

Előterjesztő az 1-5. napirendi pontnál: Horváth Richárd polgármester 
 

6. Előterjesztés a Hatvan-Belvárosi Római Katolikus Egyházközség Civil Alapból nyújtott 
támogatásának céltól eltérő módon történő felhasználásának engedélyezéséről 

 
Előterjesztő: Tarsoly Imre bizottsági elnök 
Előadó a 3-6. napirendi pontnál: Lukács László jegyzői irodavezető 

 
7. Egyebek 

 
 
1. napirend 
Előterjesztés Hatvan Város Önkormányzata 2022. évi költségvetéséről szóló 3/2022. (II. 25.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Előterjesztő: Horváth Richárd polgármester 
Előadó: Johancsik Mónika gazdálkodási irodavezető 
 
 
Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, ezért a bizottság elnöke kérte, hogy szavazzanak a 
rendelettervezetről. 
 
Az Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás 
nélkül a következő határozatot hozta: 
 
225/2022. (XI. 22.) sz. oktatási, művelődési, sport és ifjúsági bizottsági határozat  
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Horváth Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta az önkormányzat 
energiafelhasználásának csökkentése és az energiaköltségek mérséklése érdekében megtett, illetve 
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megtenni tervezett intézkedésekről szóló előterjesztést, és az előterjesztés mellékletét képező 
rendelettervezetet a képviselő-testületnek elfogadásra ajánlja. 
 
 
2. napirend  
Beszámoló az önkormányzat 2022. I-III. negyedévi gazdálkodásáról és annak teljesítéséről 
 
Előterjesztő: Horváth Richárd polgármester 
Előadó: Johancsik Mónika gazdálkodási irodavezető 
 
Dr. Freili Géza bizottsági tag 
Szeretnék egy rövid ismertetést kérni. Sok intézményvezető van most jelen a bizottsági ülésen. A 
városban fontos szerepet játszanak. Hatvant is érinti a jelenlegi pénzügyi helyzet, de ahogy látom, jól 
alkalmazkodnak a körülményekhez a polgármesterrel együtt.  
 
Johancsik Mónika gazdálkodási irodavezető 
A Gazdálkodási Iroda elkészítette az I-III. negyedévi költségvetés módosítást és a gazdálkodásról 
szóló beszámolót. Az adatokból látható, hogy a város költségvetése stabil, a bevételek szépen 
alakultak. Az éves előirányzatnak a 93,6 %-át már teljesítette a város. 14 milliárd 441 millió forint 
volt az előirányzat, ebből 13 milliárd 520 millió forintot teljesítettünk. A legnagyobb bevételünk az 
adóbevételekből származik. Szerencsésen alakult az idei év, mindösszesen 473 millió forinttal 
megemelhettük az előirányzatot, mert ennyivel több adó érkezett az önkormányzathoz, mint ahogy 
terveztük 2022. év elején. A kiadásokról elmondható, hogy még sikerült az időarányos teljesítéseken 
belül maradni, 71,4 % volt a teljesítés, 11 milliárd 441 milliós előirányzatból 10 milliárd 316 millió 
forint volt a teljesítés, ennyit költöttünk el. Szerencsére minden területen tartani tudtuk az időarányos 
alatti teljesítést, intézményeknél, hivatalnál, önkormányzatnál egyaránt. Év vége felé jelentkeznek 
majd a nagyobb közmű számlák, ami már kicsit torzít majd az eddigi kedvező teljesítésen. Igazából a 
jövő év lesz, ahol már jobban észrevehető lesz az ilyen jellegű kiadásoknak az emelkedése. Az idei 
évet szépen tudjuk tartani a terveknek megfelelően.  
 
 
Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, ezért a bizottság elnöke kérte, hogy szavazzanak a 
határozati javaslatról. 
 
Az Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás 
nélkül a következő határozatot hozta: 
 
226/2022. (XI. 22.) sz. oktatási, művelődési, sport és ifjúsági bizottsági határozat  
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Horváth Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta az önkormányzat 2022. I-
III. negyedévi gazdálkodásáról és annak teljesítéséről szóló beszámolót. 
 
A bizottság az alábbi határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek: 
 
Határozati javaslat: 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a 2022. I-III. negyedévi 
gazdálkodásról és annak pénzügyi teljesítéséről szóló beszámolót, és azt annak mellékleteivel 
együtt jóváhagyólag elfogadja. 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Gazdálkodási Iroda útján 
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3. napirend 
Előterjesztés a Hatvan város kulturális koncepciójának elfogadásáról 
 
Előterjesztő: Horváth Richárd polgármester 
Előadó: Lukács László jegyzői irodavezető 
 
Dr. Freili Géza bizottsági tag 
Nekem nagyon tetszik, hogy itt vannak a kulturális intézmények vezetői, nyilván a kulturális 
közművelődési életben szerepet játszó személyek. Így még nem láttam együtt őket. Lehet, hogy van 
olyen helyzet, amikor máskor össze ülnek, például a koncepció összeállításánál. Az öt éves program 
nagyon szép. A részletes programok össze vannak hangolva. Gondolom, hogy az önkormányzat 
részéről történt ez az összehangolás, hogy ez ilyen megfelelően egymáshoz simuljon és 
harmonikusan jöjjön ki a város életében. Többször dicsértem, hogy ebben a kis városban mennyi 
minden van. Nem akarok sok mindent felsorolni, de például 2 múzeum van, ami már önmagában 
sokat jelent a városnak. Galéria van, még ha nehézségekkel is küzd állagában és egyébben, de az 
intézmények programja nagyon szép. Csak örülni tudok neki. Mondjuk, én nem vagyok benne 
annyira a kulturális tevékenységben, csak mint elvezője lehetek egyik másik rendezvényeknek. Ez 
egy nagyon nagy anyag. Ezt is jó lenne részletekben nézni, intézményenként jó lenne egy rövid 
különálló szóbeli beszámoló, hogy jobban meg lehessen ismerni a részleteket. Nem tudom, hogy 
megérem-e a végét az 5 éves programnak, és hogy az anyagi megszorítások miatt ezt mennyire lehet 
megvalósítani, de persze ezek kívül álló okok, amikről nem tehetnek. Nagyon jó egy kisváros 
életében, hogy ismerik egymást a vezetők és van egy versenyszellem is biztos, produkálni akarnak. 
Ez jön ki a programban is, hogy mindenki sokat akar. Nagyon tetszetős programok vannak benne. A 
múzeumnak reméljük sikerül területi múzeummá alakulni. Én csak gratulálni tudok a résztvevők 
munkájához, valamint az összehangoláshoz az önkormányzat részéről. 
 
Kondek Zsolt bizottsági elnökhelyettes 
A sportolókat is támogatjuk, a sportolóknak több bemutatkozási lehetősége van, hiszen versenyeken 
is elindulhatnak. Ez a kulturális életben egy kicsit nehezebb. Nem csak két múzeumunk, hanem két 
művelődési házunk is van, tehát van lehetősége megmutatni magukat a kultúrcsoportoknak is, és 
szerencsére ezt a város biztosítja. Reméljük, hogy a jövőben is így marad, de most nem lesz egyszerű 
a következő gazdasági helyzet. Nagyon bízom az intézményvezetőkben, hogy a lehetőségek továbbra 
is fenn fognak állni, és lehetőséget tudunk adni a hatvani különféle művészetek bemutatkozására.  
 
Tarsoly Imre bizottsági elnök 
Annyit én is hozzá tennék, hogy ebben a szűkös helyzetben, most a téli időszakban, hogy egymásnak 
helyet adnak, az nagyon fontos. Nem szűnnek meg csoportok, hanem egymást karöltve segítik 
egymást és ezzel így nem csorbulnak a rendezvények, hanem ugyanúgy meg lehet rendezni ezeket. A 
civil egyesületek ugyanúgy be tudják a műsoraikat mutatni. Köszönöm, hogy ha szűkösebben is, de 
befogadták egymástól a különböző csoportokat. Kívánok jó munkát és jó időt, hogy utána mindenki 
visszamehessen a régi helyére. 
 
Papp István bizottsági tag 
Azon voltunk, hogy senkit ne küldjünk el. A környéken nagyon sok önkormányzatnál és az 
intézményeknél, amiket fenntartanak, sok embert elküldtek. Így próbáltak spórolni. A spórolásnak 
egy jó fajtája, hogy összeköltöztetjük az intézményeket. Hála Istennek, hogy a könyvtár, a DALI és a 
sportcsarnok is el tudott készülni. Ezek az épületek modernek, szépek és be lehetett költöztetni sok 
mindenkit. Gondolkodtam a DALI-ba alternatív fűtésben is. Tehát senkit nem akarunk elküldeni. 
Reméljük, hogy polgármester úr tud egy kis pénzt szerezni a Miniszterelnökségen. A sportcsarnokkal 
kapcsolatban is lesznek jó irányok a fenntartás és sport ügyben is, mert sokan keresnek. Sok helyen 
járok az országban és mondják, hogy látják, hogy Hatvanban hogyan állnak az egész ügyhöz, 
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szívügyüknek tekintik a várost minden szempontból. Mi a politikába azért kerültünk bele, hogy 
segíteni tudjuk a várost. A 10-12 év alatt ez a város rengeteget fejlődött. Reméljük, hogy tovább tud 
fejlődni és még élhetőbb lesz a város a nehézségek ellenére is.  
 
 
Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, ezért a bizottság elnöke kérte, hogy szavazzanak a 
határozati javaslatról. 
 
Az Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás 
nélkül a következő határozatot hozta: 
 
227/2022. (XI. 22.) sz. oktatási, művelődési, sport és ifjúsági bizottsági határozat  
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Horváth Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta a Hatvan város kulturális 
koncepciójának elfogadásáról szóló előterjesztést. 
 
A bizottság az alábbi határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek: 
 
Határozati javaslat: 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete jelen határozat mellékletét képző tartalommal 
jóváhagyólag elfogadja Hatvan Város Önkormányzata 2022-2027. közötti évekre vonatkozó 
kulturális koncepcióját. 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Hatvan város polgármestere a jegyző útján 
 
 
4. napirend 
Előterjesztés három hatvani óvoda pedagógiai programjának ellenőrzéséről 
 
Előterjesztő: Horváth Richárd polgármester 
Előadó: Lukács László jegyzői irodavezető 
 
Hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, ezért a bizottság elnöke megkérdezte a bizottsági tagokat, 
hogy szavazhatnak-e összevontan a 3 határozati javaslatról. Észrevétel nem volt, ezért kérte, hogy 
aki a határozati javaslatokat támogatja, igennel szavazzon. 
 
Az Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás 
nélkül a következő határozatokat hozta: 
 
228/2022. (XI. 22.) sz. oktatási, művelődési, sport és ifjúsági bizottsági határozat  
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Horváth Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta a három hatvani óvoda 
pedagógiai programjának ellenőrzéséről szóló előterjesztést. 
 
A bizottság az alábbi határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek: 
 
Határozati javaslat: 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Hatvani Brunszvik Teréz Óvoda (székhely: 
3000 Hatvan, Balassi Bálint út 44.) pedagógiai programját megtárgyalta és az abban foglaltakkal 
egyetért. 



 

  

6

 
Határid ő: 2022. december 15. (tájékoztatásra) 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
 
229/2022. (XI. 22.) sz. oktatási, művelődési, sport és ifjúsági bizottsági határozat  
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Horváth Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta a három hatvani óvoda 
pedagógiai programjának ellenőrzéséről szóló előterjesztést. 
 
A bizottság az alábbi határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek: 
 
Határozati javaslat: 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Hatvani Vörösmarty téri Óvoda (székhely: 
3000 Hatvan, Vörösmarty tér 1.) pedagógiai programját megtárgyalta és az abban foglaltakkal 
egyetért. 
 
Határid ő: 2022. december 15. (tájékoztatásra) 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
 
230/2022. (XI. 22.) sz. oktatási, művelődési, sport és ifjúsági bizottsági határozat  
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Horváth Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta a három hatvani óvoda 
pedagógiai programjának ellenőrzéséről szóló előterjesztést. 
 
A bizottság az alábbi határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek: 
 
Határozati javaslat: 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Hatvani Varázskapu Óvoda (székhely: 3000 
Hatvan, Jókai utca 9.) pedagógiai programját megtárgyalta és az abban foglaltakkal egyetért. 
 
Határid ő: 2022. december 15. (tájékoztatásra) 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Jegyzői Iroda útján 
 
 
5. napirend 
Előterjesztés a Markovits Kálmán Városi Uszodában történő intézményi úszásoktatás 2023. évi 
költségeinek finanszírozásáról 
 
 
Előterjesztő: Horváth Richárd polgármester 
Előadó: Lukács László jegyzői irodavezető 
 
 
Tarsoly Imre bizottsági elnök 
Támogatást és ezzel lehetőséget kaptunk az úszó szövetségtől, mivel a költségek enyhítésére 16,5 
millió forintot kaptunk. Így az óvodai és általános iskolai úszás oktatást biztosítani tudjuk. Ennek 
nagyon örülünk, reméljük, hogy a jövőben is meg tud maradni. 
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Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, ezért a bizottság elnöke megkérdezte a bizottsági 
tagokat, hogy szavazhatnak-e összevontan a 2 határozati javaslatról. Észrevétel nem volt, ezért 
kérte, hogy aki a határozati javaslatokat támogatja, igennel szavazzon. 
 
Az Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás 
nélkül a következő határozatokat hozta: 
 
231/2022. (XI. 22.) sz. oktatási, művelődési, sport és ifjúsági bizottsági határozat  
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Horváth Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta a Markovits Kálmán 
Városi Uszodában történő intézményi úszásoktatás 2023. évi költségeinek finanszírozásáról szóló 
előterjesztést. 
 
A bizottság az alábbi határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek: 
 
Határozati javaslat: 

1. Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a Markovits Kálmán Városi Uszoda 
kizárólagos tulajdonosa egyetért azzal, hogy a Markovits Kálmán Városi Uszodát a 2023. 
évben a hatvani önkormányzati fenntartású óvodák, a Hatvani Tankerületi Központ által 
fenntartott általános iskolák, az Újhatvani Római Katolikus Általános Iskola (székhely: 3000 
Hatvan, Rákóczi út 4.), valamint a Hatvani Lesznai Anna Óvoda, Általános Iskola, 
Készségfejlesztő Iskola, Fejlesztő Nevelést - Oktatást Végző Iskola és Egységes 
Gyógypedagógiai Módszertani Intézmény (székhely: 3000 Hatvan, Ratkó J. u. 10.) igénybe 
vegyék intézményi úszásoktatás céljából. 

 
2. Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2023. január 1-től 2023. december 31-

ig biztosítja az intézményi úszásoktatás pénzügyi fedezetét a határozat melléklete szerint 
mindösszesen bruttó 32.529.640.-Ft összegben. Az óvodákra eső bruttó 4.200.625.- Ft, 
valamint az általános iskolákra eső bruttó 28.329.015.-Ft az önkormányzat 2023. évi 
költségvetésébe beépítésre kerül.  

 
Határid ő:  1.) 2023. december 31. (az uszodahasználati szerződések aktualizálására) 
   2.) 2023. február 15. 
Felelős:  1.) a köznevelési intézmények vezetői  
  2.) Hatvan város polgármestere a Gazdálkodási Iroda útján 
 
 
232/2022. (XI. 22.) sz. oktatási, művelődési, sport és ifjúsági bizottsági határozat  
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága Horváth Richárd polgármester előterjesztésében megtárgyalta a Markovits Kálmán 
Városi Uszodában történő intézményi úszásoktatás 2023. évi költségeinek finanszírozásáról szóló 
előterjesztést. 
 
A bizottság az alábbi határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testületnek: 
 
Határozati javaslat: 
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzati fenntartású újhatvani óvodák, 
a Hatvani Tankerületi Központ által fenntartott Hatvani Szent István Sportiskolai Általános Iskola 
(székhelye: 3000 Hatvan, Bajcsy-Zs. út 8.), valamint az Újhatvani Római Katolikus Általános 
Iskola (székhely: 3000 Hatvan, Rákóczi út 4.) részére 2023. január 1-jétől 2023. december 31-ig 
biztosítja a beérkezett árajánlatok közül, az összességében legkedvezőbb ár kiválasztásával 
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számított úszásoktatáshoz szükséges utazási költségek pénzügyi fedezetét, a határozat melléklete 
szerint mindösszesen bruttó 3.526.367.-Ft értékben, amelyből az önkormányzati fenntartású óvodák 
költségvetésébe beépítésre kerül bruttó 970.492.-Ft, a Hatvani Szent István Általános Iskolára eső 
bruttó 1.555.750.-Ft az önkormányzat költségvetéséből kerül kifizetésre, valamint az Újhatvani 
Római Katolikus Általános Iskola részére átadásra kerül átadott pénzeszközként bruttó 1.000.125.-
Ft a 2023. évi költségvetés terhére. 
 
Határid ő: 2023. február 15. 
Felelős: Hatvan város polgármestere a Gazdálkodási Iroda útján 
 
 
6. napirend 
Előterjesztés a Hatvan-Belvárosi Római Katolikus Egyházközség Civil Alapból nyújtott 
támogatásának céltól eltérő módon történő felhasználásának engedélyezéséről 
 
Előterjesztő: Horváth Richárd polgármester 
Előadó: Lukács László jegyzői irodavezető 
 
 
Tarsoly Imre bizottsági elnök 
Máskor is előfordult már, hogy nem tudták felhasználni a támogatást, amire kérték, így kérelmezték, 
hogy át tudják csoportosítani, és másra fel tudják használni az összeget.  
 
 
Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, ezért a bizottság elnöke kérte, hogy szavazzanak a 
határozati javaslatról. 
 
Az Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági Bizottság 5 igen szavazattal, nem szavazat és tartózkodás 
nélkül a következő határozatot hozta: 
 
233/2022. (XI. 22.) sz. oktatási, művelődési, sport és ifjúsági bizottsági határozat  
Hatvan Város Önkormányzata Képviselő-testületének Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a képviselő-testület, valamint szervei szervezeti és működési szabályzatáról szóló 
35/2010. (XI. 26.) önkormányzati rendelet 6. melléklete szerint átruházott hatáskörében eljárva 
engedélyezi, hogy a Hatvan Belvárosi Római Katolikus Egyházközség  (3000 Hatvan, Kossuth tér 
6.) a Civil Alap Önszerveződő, öntevékeny közösségeket támogató keretéből a 2022. I. félévében 
elnyert „Együtt lenni jó”- közösségépítés a sport segítségével – pingpongasztal vásárlás című 
pályázatára kapott 100.000.- Ft támogatást az eredeti pályázati céltól eltérően 2022. év II. felében 
irodai projektor vásárlásra használhassa fel. 
 
Határid ő: azonnal 
Felelős: Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke a Jegyzői Iroda útján 
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7. napirend 
Egyebek 
 
 
Tarsoly Imre bizottsági elnök 
Mivel egyéb hozzászólás, észrevétel nem történt, ezért megköszönte a bizottság tagjainak és a 
meghívottaknak az ülésen való részvételét és az Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági Bizottság 
nyílt ülését befejezettnek nyilvánította.  
 
 

 
K.m.f. 
 
 
 

 Kondek Zsolt Tarsoly Imre 
 Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági  Oktatási, Művelődési, Sport és Ifjúsági  
 Bizottság Bizottság      
 elnökhelyettese elnöke 


